
 

 

 
          
PROTOKOLL  

 

 

Tid: Måndag 2023-05-22  

Plats: Savannen 

Närvarande: Leif Åkerblad 

  Harriet Andersson 

  Ove Larsson 

  Håkan Ohlin 

  Per-Olof Samson 

  Elisabeth Schade Dahlström 

  Gisela Andersson 

  

 

§1 Mötet öppnas  

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.    

 

§2 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställdes. 

 

§3 Val av justerare 

Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Elisabeth Schade Dahlström 

 

§4 Föregående protokoll  

Föregående protokoll genomgicks och lades till handlingarna.     

 

§5 Kassörens rapporter 

Vi gick igenom resultat-och balansrapporter, som visade att föreningen har god ekonomi och följde 

upp en del konton mer utförligt. Håkan bokar möte med städfirman Rent&Fint bl a angående avtal 

och sommarstädning. Håkan och Leif tar hand om detta.      

 

§6 Rapporter: Aktivitets-, Program/servering/rese-, Service-kommittéerna, 

Medlemssekreteraren, KPR 

Håkan rapporterade att Osloresan varit uppskattad. Informerade att vårt servicekontor stänger v.24  

och öppnar igen i augusti. Till hösten kommer det att vara öppet 3 dagar/vecka förslagsvis  

måndag, tisdag och torsdag – dagar då AT kommer ut eftersom vi på försök prenumererar AT till  

lokalen. Tanken är att medlemmar kan komma, fika och läsa tidningen. 

Funderade på hur vi bäst uppmärksammar nya medlemmar, kontakt per telefon, ”fadder” som möter  

upp vid onsdagsmöten. Håkan hade olika tips från andra lokalavdelningar hur vi kan rekrytera  

och även belöna de som rekryterar nya medlemmar. Nuvarande antal medlemmar är c:a 840. 

 

Ove berättade att vårens onsdagsträffar fungerat bra, att musikprogram lockar fler och att det var  

olyckligt att ha program samma dag som populär resa till Oslo. Höstens program är på gång. 

Förslag på att ordna med trädgårdsmöbler utanför lokalen – vissa farhågor diskuterades. 

 

 



Elisabeth redogjorde för möte i KPR. Kommunens pensionärsföreningar hade sammanställt och  

skickat frågor till politikerna. Alingsås har köpt in det så kallade Hemtjänstindexet (se bilaga) 

Detta är  positivt. Många frågor förblev obesvarade och ett förslag att anställa en farmaceupt, som  

kan hjälpa till att gå igenom äldres läkemedel, fick inget gehör. Nytt möte i september. 

 

Harriet ordnar vandring tisdagen den 23/5. En annons om sommaren har satts in i  Alingsås  

Kuriren. Nya kurser kan starta i höst ex. sitt/stå gympa, akrylmålning, musiklyssning. Även  

möjlighet att spela schack har önskats. 

Glädjande har ett lag bestående av Tommy Grapenholm, Benny Brockmark och P-O Samson  

anmälts till  ”Hjärnkoll” den 6/9 i Upphärad. 

 

§7 Summering av Folkhälsoveckan och seniordagen 17/5. 

En del aktiviteter som gå-fotboll och sitt/stå gympan var uppskattade medan andra inte lockade 

några intresserade. Nästa år föreslogs en projektgrupp ansvara för planeringen. 

Seniordagen var välbesökt och upplevdes positivt. Kontakt togs med Veteranpoolen, som gärna 

deltar i ett onsdagsmöte. Många besökare blev intresserade av tidningen Senioren och vi bestämde 

att köpa in fler för att dela ut på ex. vårdcentraler. 

T-shirts med vår logga hade varit trevligt att bära vid tillfälle som Seniormässan eller Potatatis-

festivalen. Ove undersöker ett inköp.  

Ukulelegruppen spelar i Museiparken på Potatisfestivalen den 17/6 kl. 13 

 

§8 Sponsring Sparbanken  

Under kommande tre år sponsrar banken oss med 13 000/år.  

 

§9 Inkommen post  

Överförmyndaren ställt frågan om vi kunde vara intresserade att hjälpa medlemmar med 

Framtidsfullmakt. Leif kan tänka sig denna uppgift. 

Distriktsmöte den 5/10 dit ordförande och vice ordförande är inbjudna tillsammans med Bjärke, 

Herrljunga, Vårgårda och Lerum. 

Leif har fortsatt kontakt med SPF Ale för utbyte av ideér. 

 

§10 Övriga frågor 

Gymnastikens Hus har ännu ett möte måndagen den 22/5 för att göra stadgeändring. Vi beslöt att 

Harriet representerade föreningen även den här gången. 

Uppföljning med Vuxenskolan bestämdes till torsdagen den 1/6 kl.10 i Vuxenskolans lokaler. 

Håkan, Harriet och Ove deltar. 

 

§11 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte måndagen den 19/6 kl.9.30 i Savannen. 

 

§12 Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Gisela Andersson    Justeras 

sekreterare 

 

 

   Leif Åkerblad   Elisabeth Schade Dahlström   

 

 


